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Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slovinkách konaného dňa: 

05.03.2012  
 
K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia 
 
Starosta obce pán Michal Pačan otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, na ktorom privítal 
poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných. Konštatoval, že na začiatku 
zasadnutia je prítomných 7 poslancov a OZ je uznášania schopné.  
 
Prítomní:  
 
Poslanci: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, Mgr. 
Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová. 
 
Hlavný kontrolór: Ing. Vladimír Vaščák 
 
Zapisovateľka: Viera Lenartová 
 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
K bodu 2./ Schválenie programu zasadnutia 
 
Starosta obce predložil na schválenie návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva 
v zmysle pozvánky. K predloženému návrhu neboli žiadne doplňujúce návrhy do programu.  
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznesením: 
A./ Schvaľuje: 

1. Program zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
01./ Otvorenie zasadnutia 
02./ Schválenie programu zasadnutia 
03./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
04./ Voľba návrhovej komisie 
05./ Pozemkové úpravy – informácie 
06./ Kontrola plnenia prijatých uznesení 
07./ Pripomienky občanov 
08./ Upozornenie prokurátora 
09./ Správa o činnosti hlavného kontrolóra 
10./ Rozpočtové opatrenia starostu obce č. 7/2011 
11./ Návrh na rozpočtové opatrenie č. 8/2011 
12./ Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2012 
13./ VZN č. 1/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Slovinky 
14./ Voľba členov do Rady školy pri ZŠ Slovinky z radov poslancov OZ 
15./ Voľba členov do Rady školy pri MŠ Slovinky z radov poslancov OZ 
16./ Rokovací poriadok komisie pre ochranu verejného záujmu 
17./ Zásady vybavovania sťažností a petícií 
18./ Rôzne  
19./ Diskusia  
20./ Záver 
Hlasovanie – za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 
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za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
       Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová 
neprítomní: Anna Bučková, Viera Mižigárová 
  
K bodu 3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil Vieru Lenartovú a za overovateľov zápisnice 
Mareka Bencka a Kamilu Grisákovú. 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznesením: 
A./ Určuje: 
1./ Zapisovateľa zápisnice: Vieru Lenartovú  
2./ Overovateľov zápisnice: Mareka Bencka a Kamilu Grisákovú 
 
K bodu 4./ Voľba návrhovej komisie 
 
Za predsedu návrhovej komisie starosta obce navrhol Mgr. Slávku Michňovú a za členov 
návrhovej komisie Mgr. Žanetu Chomovú a Gabrielu Kopnickú.  
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách: 
A./ Volí:  
1./ Predsedu návrhovej komisie: Mgr. Slávku Michňovú a členov návrhovej komisie: Mgr. 
Žanetu Chomovú a Gabrielu Kopnickú. 
Hlasovanie – za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomný: 1  
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Viera Mižigárová 
zdržal sa: Mgr. Slávka Michňová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 5./ Pozemkové úpravy – informácie 
 
Starosta obce pán Michal Pačan privítal zástupcov Obvodného pozemkového úradu v Spišskej 
Novej Vsi pána Jána Rusnačka a pána Ľuboslava Mederiho, ktorí informovali poslancov 
obecného zastupiteľstva o tom, že Pozemkový úrad nariadil pozemkové úpravy. Prípravný 
proces je schválený, ak bude finančne krytý z Ministerstva financií SR, pobežia aj ďalšie 
etapy. V prípravnom konaní je 5 obcí, t.j. 5 katastrov, kde spadá aj obec Slovinky. Pozemkové 
úpravy podliehajú zákonu NR SR 330/1991 Zb. o pozemkových úpravách, usporiadaní 
pozemkového vlastníctva, okresných úradoch, pozemkovom fonde a o pozemkových 
spoločenstvách v znení neskorších predpisov. Pozemkové úpravy sa týkajú užívania katastra 
tak, aby bolo čo najekonomickejšie využitie územia, aby sa pôda pripravila na lepšie 
hospodárske využitie. Postupne sa jednotlivé katastrálne územia dostanú do programu prác. 
Slovinky privítali, že sú programom dňa, hlavne urbariáty, keďže obec má najrozdrobenejší 
kataster.  
Zástupca OPÚ SNV vyzval poslancov k otázkam. 
 
Jozef Mihalčin opýtal sa, aký je dlhý tento projekt. 
Pán Mederi odpovedal – máme za sebou nielen projekty, ale aj realizačné práce. Projekt môže 
trvať aj 3 – 4 roky, nevieme určiť presný časový harmonogram. Ak budú schválené finančné 
prostriedky, nariadime pozemkové úpravy.  
Jozef Mihalčin opýtal sa, či budú aj ďalšie stretnutia.  
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- Toto stretnutie so zastupiteľstvom je prvé aj posledné a je informatívne. Vlastníci, 
užívatelia a spolky si vytvoria združenie účastníkov konania s predsedom a budú 
v predsedníctve tohto združenia.  

 
Ing. Mária Grisáková spýtala sa, kedy budú poskytnuté finančné prostriedky a akým 
spôsobom sa bude realizovať projekt. 
Pán Rusnačko odpovedal – je uvoľnených 4 mil. eur v rámci roku 2012. Projekty sa budú 
v obci robiť súbežne, to znamená obidva katastre naraz. Projekt realizujú odborníci, OPÚ len 
zastrešuje sceľovanie – komasáciu pozemkov. Pozemkové úpravy budú prebiehať v troch 
štádiách, kde 1. štádium je štát, 2. štádium je obec a 3. štádium je vlastník. So všetkými 
vlastníkmi pozemkov bude osobné jednanie.  
Milan Ferenc – úrad – štát nariadi pozemkové úpravy – každý vlastník môže namietať? 
Pán Mederi odpovedal – ak my dodržíme základné kritériá, môže vlastník aj nesúhlasiť, mať 
námietky.  
Pán Rusnačko – dá sa vyhovieť námietkam , nájde sa kompromis. 
Pán Mederi – individuálni vlastníci sú podieloví – ideou je dodržať vlastníctvo v podiele 1 
celá. 
Ing. Mária Grisáková – ovplyvní tento projekt návrh na vklad do katastra? 
Pán Rusnačko – trochu sa to posunie. Toto sa dotkne aj výrubu stromov rastúcich mimo lesa. 
 
So strany poslancov neboli ďalšie otázky. Starosta obce poďakoval zástupcom OPÚ SNV za 
podané informácie k pozemkovým úpravám. 
 
K bodu 6./ Kontrola plnenia prijatých uznesení 
 
Správu o plnení prijatých uznesení z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva podal 
starosta obce. Pri kontrole týchto uznesení sa Obecné zastupiteľstvo uznieslo: 
K uzneseniu č. VIII/115/2011: 
A./ Ruší:  
1./ Uznesenie č. VII/96/2011 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách: A./ Žiada starostu 
obce osloviť odborne spôsobilú osobu, aby zabezpečila verejné obstarávanie na nákup 
osobného motorového vozidla KIA CEED SW – predĺžená verzia s dieselovým motorom. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K uzneseniu č. VIII/120/2011 
A./ Žiada: 
1./ Starostu obce zabezpečiť návrh technického riešenia verejného osvetlenia na ulici Pod 
sadom a na ulici pri rodinných domoch pána Vysockého a pána Guspana. 
T: do 16.03.2012  
Z: Starosta obce 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1   
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K uzneseniu č. VIII/129/2011 
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Týmto uznesením obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce predložiť plán zasadnutí 
obecného zastupiteľstva na 1. polrok 2012. Starosta obce navrhol, aby rokovania obecného 
zastupiteľstva sa konali každý druhý nepárny mesiac v 1. štvrtok o 15,30 hod.  
 
K bodu 7./ Pripomienky občanov 
 
Jozef Vysocký 

- Listom požiadal obecný úrad o vytvorenie inžinierskych sietí, ktoré sú potrebné 
k výstavbe jeho rodinného domu. Stavebné povolenie má schválené. Žiada 
o vytvorenie plynového potrubia, elektrického vedenia a prívodu pitnej vody 
z verejnej – obecnej siete k parcele č. 863/2, ktoré sú potrebné k vytvoreniu 
elektrickej, plynovej prípojky a prípojky pitnej vody k rodinnému domu. Suseda 
Alžbeta Vysocká nesúhlasí so zriadením vzdušnej káblovej elektrickej prípojky cez jej 
pozemok.   

- Tiež žiada o vyčistenie a úpravu obecného kanála, ktorý sa nachádza za jeho 
pozemkom a ktorého vyčistenie nebolo vykonané a to aj napriek tomu, že kanál sa 
čistil v roku 2011 a to v celom úseku v Poráčskej doline, okrem úseku ktorý sa 
nachádza za jeho pozemkom.         

Starosta obce – k danej požiadavke prečítal:  
- „Záznam“ z miestneho šetrenia stavebného konania na stavbu „Novostavba“ RD 

investora Jozefa Vysockého, Slovinky č. 184 uskutočneného dňa 09.08.2010 
v Slovinkách,       

- Vyjadrenie VSE, 
- Vyjadrenie k stavebnému povoleniu Jozefa Vysockého vydaného 18.08.2010 pre 

obecné zastupiteľstvo obce Slovinky kde v podmienkach tohto povolenia je uvedené: 
Pre novostavbu rodinného domu sa zriadi nová samostatná vzdušná káblová prípojka na 
základe ohlásenia drobnej stavby. 
Táto podmienka je podmienkou pre stavebníka, pretože v rozhodnutí nie je možné ukladať 
povinnosti tretím osobám. 
Pre obec Slovinky nevyplýva z vydaného rozhodnutia žiadna povinnosť ani záväzok 
k stavebníkovi. Pri miestnom šetrení je v zázname uvedené, že prípojku je možné zriadiť 
procesným postupom ohlásenia drobnej stavby. 
Vyhláška Ministerstva životného prostredia SR 532/2002 Z.z., ktorou sa ustanovujú 
podrobnosti o všeobecných technických požiadavkách na výstavbu a o všeobecných 
technických požiadavkách na stavby užívané osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu 
a orientácie v § 4 ods. (4) ustanovuje: 
Umiestnenie stavby podľa druhu a potreby musí umožniť jej napojenie na vedenia 
a zariadenia verejného dopravného a technického vybavenia územia.  
Tieto podmienky sú v stavebnom povolení zohľadnené, siete sú v blízkosti povolenej stavby 
umiestnené a pripojenie umožňujú.  
 
Jozef Mihalčin 

- Občania žijúci v časti obce Slovinky – Dorotea sa pýtajú, čo je s verejným osvetlením, 
často vypadáva a sú bez nefunkčného pouličného osvetlenia. 

Starosta obce odpovedal, že pri silnom vetre (v poslednej dobe je veterno) vo vedení nastáva 
skrat, ktorý vyráža poistky, čomu sa nedá zabrániť. Vieme o tom a riešime to s elektrikármi.   
Milan Ferenc navrhuje toto vysvetlenie vyhlásiť v miestnom rozhlase, poprípade osloviť 
obyvateľov, aby upozornili na aj na ďalšie problémové úseky, kde je veľký previs vedenia. 
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K bodu 8./ Upozornenie prokurátora 
 
Starosta obce Michal Pačan oznámil obecnému zastupiteľstvu, že dňa 08.02.2012 bolo obci 
Slovinky doručené upozornenie prokurátora v zmysle ust. § 28 zák. č. 53/2001 Z.z. 
o prokuratúre na odstránenie porušenia § 51 ods. 2 zák. č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov 
samosprávy obcí v znení neskorších predpisov.  
Okresná prokuratúra Spišská Nová Ves pri preskúmavaní podnetu Mgr. Slávky Michňovej, 
Ing. Márie Grisákovej a Jozefa Mihalčina zistila porušenie § 51 ods. 2 zák. č. 346/1990 Zb. 
o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov.  
Zástupca starostu obce pán Milan Ferenc sa vyjadril, že je to vec obecného zastupiteľstva, ale  
pýta sa hore menovaných osôb, prečo neupozornili obecné zastupiteľstvo, ale podali hneď 
podnet na prokuratúru.    
Starosta obce povedal – očierňujete obec a upozorňujete aj sami na seba. My všetci sme 
urobili chybu. 
Ing. Mária Grisáková – mám právo na to, aby som aj takto vyjadrila svoj názor. 
Obecné zastupiteľstvo potom prerokovalo toto upozornenie. 
Podľa § 51 ods. 1 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 
neskorších predpisov, ak sa uprázdni v obecnom zastupiteľstve mandát, nastupuje za poslanca 
obecného zastupiteľstva ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov vo 
volebnom obvode, v ktorom sa uprázdnil mandát, ale nebol zvolený za poslanca.  
Nastúpenie náhradníka vyhlási obecné zastupiteľstvo do 15 dní po tom, čo sa uprázdni 
mandát a odovzdá mu osvedčenie o tom, že sa stal poslancom. Osvedčenie podpíše starosta 
obce. 
Mandát poslanca Mgr. Janky Smrekovej zanikol dňa 17.10.2011, t.j. vyhlásenie nastúpenia 
náhradníka sa musí uskutočniť najneskôr do 02.11.2011.  
Meno a priezvisko náhradníka sú uvedené v zápisnici volebnej komisie v Slovinkách. Podľa 
zápisnice je náhradníkom Juraj Mnich.  
Juraj Mnich dňa 02.11.2011 písomne oznámil, že mandát poslanca OZ z dôvodu časovej 
zaneprázdnenosti neprijíma. 
Podľa zápisnice volebnej komisie je ďalším náhradníkom Mgr. Žaneta Chomová.             
Poslanec je povinný zložiť sľub podľa § 25, ods. 1, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na prvom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva, ktorého sa zúčastní. 
Týmto Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách vyhlásilo nastúpenie náhradníka na poslanca OZ 
vo volebnom obvode č. 1 a starosta obce prečítal znenie tohto „vyhlásenia“. Vyhlásenie 
nastúpenia náhradníka na poslanca OZ vo volebnom obvode č. 1 tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Aby sa v budúcnosti vylúčili podobné prípady porušovania právnych noriem, Obecné 
zastupiteľstvo v Slovinkách prijalo uznesenie:  
A./ Konštatuje: 
1./ Poslankyňa Mgr. Janka Smreková sa dňa 17.10.2012 písomne vzdala svojho poslaneckého 
mandátu, čím podľa § 25, ods. 2, písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov zanikol jej mandát poslanca obecného zastupiteľstva. 
2./ Podľa § 51, ods. 1 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 
neskorších predpisov nastupuje za poslanca obecného zastupiteľstva ako náhradník: Juraj 
Mnich, ktorý vo voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov, 
konaných dňa 27.11.2010 získal 208 platných hlasov, a ktorý dňa 02.11.2011 písomne 
oznámil, že z dôvodu časovej zaneprázdnenosti mandát neprijíma. 
3./ Podľa § 51, ods. 1 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 
neskorších predpisov nastupuje za poslanca obecného zastupiteľstva ako ďalší v poradí 
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náhradník: Mgr. Žaneta Chomová, ktorá vo voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení 
neskorších predpisov, konaných dňa 27.11.2010 získala 203 platných hlasov.    
B./ Vyhlasuje: 
1./ Nastúpenie náhradníka Mgr. Žanetu Chomovú na uprázdnený mandát poslanca Obecného 
zastupiteľstva v Slovinkách dňom 17.11.2011. 
 
Hlasovanie – za: 5, proti: 0, zdržal sa: 2, nehlasoval: 1, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Gabriela Kopnická, Viera Mižigárová 
zdržal sa: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová 
nehlasoval: Mgr. Žaneta Chomová 
neprítomní: Anna Bučková 
 
K bodu 9./ Správa o činnosti hlavného kontrolóra 
 
Hlavný kontrolór obce pán Ing. Vladimír Vaščák predložil obecnému zastupiteľstvo „Správu 
o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2011“. 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách: 
A./ Berie na vedomie: 
1./ Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Slovinky za rok 2011. 
Hlasovanie – za: 5, proti: 0, zdržal sa: 3, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová,  
      Gabriela Kopnická  
zdržal sa: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 10./ Rozpočtové opatrenia starostu obce č. 7/2011 
 
Pracovníčka obecného úradu ekonómka Ing. Anna Krajňáková informovala obecné 
zastupiteľstvo o rozpočtovom opatrení starostu obce č. 7/2011. Toto rozpočtové opatrenie 
obsahuje úpravu príjmov a výdavkov podľa skutkového stavu čerpania v jednotlivých 
položkách, podľa úprav na základe inventúry, z dôvodu poskytnutia účelových dotácií na 
prenesený výkon štátnej správy, iných účelových dotácií a potreby zvýšenia resp. zníženia 
niektorých podpoložiek a zároveň vykrytia tejto zmeny. Úprava rozpočtu príjmov 
predstavovala navýšenie príjmov o 2.166,- € u bežných príjmov a 43,- € u kapitálových 
príjmov. Výdavky boli následkom rozpočtového opatrenia znížené o 19.572,- €.     
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách po oboznámení sa s rozpočtovým opatrením starostu č. 
7/2011: 
A./ Berie na vedomie: 
1./ Informáciu o vykonanom rozpočtovom opatrení starostu v rozpočte obce Slovinky na rok 
2011 bez pripomienok. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 11./ Návrh na rozpočtové opatrenie č. 8/2011 
 
Ekonómka Ing. Anna Krajňáková predložila obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové 
opatrenie č. 8/2011. Dňa 02.01.2012 bol na jednanie OZ predložený návrh na rozpočtové 
opatrenie č. 7/2011. Z dôvodu, že nebol materiál predložený v súlade s rokovacím poriadkom, 
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ekonómka ho znovu predložila na tomto zasadnutí pod novým číslom 8/2011, pretože pri 
uzávierke bolo vykonané rozpočtové opatrenie starostu č. 7/2011. Úprava rozpočtu uvedená 
v tomto návrhu rozpočtového opatrenia bola nevyhnutná z dôvodu, že v jednotlivých 
položkách rozpočtu došlo k nižšiemu čerpaniu, než bol schválený rozpočet a na druhej strane 
touto úsporou bolo treba vykryť vyššie čerpanie u iných položiek. Tieto zmeny predstavovali 
sumu vyššiu, než je v kompetencii starostu, preto návrh na rozpočtové opatrenie ekonómka 
predložila obecnému zastupiteľstvu. Zmeny sa u príjmov týkajú navýšenia transferov, 
krátenia podielových daní a doplnenia poplatkov za stravné. U výdavkov bola úspora pri 
čerpaní odmien poslancov, spotrebe elektrickej energie, nákupe vianočných ozdôb, 
stravovaní, zimnej údržbe ciest, zneškodňovaní komunálneho odpadu. Navýšenie bolo 
z dôvodu vyplácania odmien za SODB, zber komunálneho odpadu, odmien v MŠ, spotreby 
plynu v MŠ, z dôvodu riešenia havarijného stavu telocvične, úhrad faktúr za opatrovateľskú 
službu ADOS, rozpočtovania miezd u chránenej dielne. Celkom predstavuje úprava príjmov 
navýšenie rozpočtu o 4.015,- € a úprava výdavkov úsporu 2.671,- €.       
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách po prerokovaní návrhu na úpravu rozpočtu 
v rozpočtovom opatrení č. 8/2011: 
A./ Schvaľuje: 
1./ Rozpočtové opatrenie č. 8/2011. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
B./ Žiada: 
1./ Starostu obce zverejniť Rozpočtové opatrenie č. 8/2011. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 12./ Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1/2012 
 
Ekonómka Ing. Anna Krajňáková predložila obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové 
opatrenie č. 1/2012. Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce Slovinky dňa 02.01.2012 
na 9. riadnom zasadnutí uznesením č. IX/135/2011. V priebehu mesiaca január vzišla 
požiadavka a potreba na úpravu rozpočtu predovšetkým v príjmovej časti, z dôvodu 
objektivity a upresnenia jednotlivých položiek, ku ktorému došlo v mesiaci január.  
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách po prerokovaní tohto návrhu na úpravu rozpočtu na rok 
2012 v rozpočtovom opatrení č. 1/2012: 
A./ Schvaľuje: 
1./ Rozpočtové opatrenie č. 1/2012.  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
B./ Žiada: 
1./ Starostu obce zverejniť Rozpočtové opatrenie č. 1/2012. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
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      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
Vystúpenie pána Miroslava Hrubého majiteľa firmy Mirex Spišská Nová Ves 
  
Starosta obce pán Michal Pačan požiadal obecné zastupiteľstvo o udelenie slova pánovi 
Miroslavovi Hrubému. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
Pán Hrubý informoval obecné zastupiteľstvo – dopočul sa, že sa šíria správy na adresu jeho 
osoby  o vzatí úplatku a má vedomosť, že informácie idú z tejto obce. Firma Mirex 
realizovala práce v telocvični Základnej školy v Slovinkách na oprave podlahy, kde 
z normálnej zákazky sa vyhlásil havarijný stav a bolo to treba riešiť. Pán Hrubý uviedol veci 
na pravú mieru. Čo sa týka vzatia provízií alebo úplatkov, garantuje všetkým, že ani jeden 
cent naviac nezobral a ani jeden cent nešiel nikomu do vrecka. Upozorňuje tých, čo to šíria 
z tejto obce, že to má prekonzultované s právnikom aj prokurátorom. Pokiaľ sa tieto správy 
budú aj naďalej šíriť, podá okamžite žalobu na ochranu osobnosti.          
 
K bodu 13./ VZN č. 1/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Slovinky 
 
Pracovníčka obecného úradu Ing. Anna Krajňáková predložila obecnému zastupiteľstvu návrh 
VZN č. 1/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Slovinky.  
Obec Slovinky má schválené VZN č. 2/1994 o poskytnutí dotácií a návratných finančných 
výpomocí právnickým a fyzickým osobám na území obce. Z dôvodu potreby aktualizácie bol 
vypracovaný nový návrh VZN, ktorým sa upravujú podmienky poskytovania dotácií 
z rozpočtu obce Slovinky. VZN bolo vypracované podľa § 6 zákona č. 369/1990 Z.z. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 7 ods. 2 a ods. 4 zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. VZN obsahuje podmienky poskytovania 
dotácií, schvaľovanie a zúčtovanie poskytnutých dotácií. Súčasťou návrhu VZN sú prílohy 
a to žiadosť o dotáciu, zmluva o poskytnutí dotácie a zúčtovanie.   
K predloženému návrhu poslanci nemali žiadne pripomienky. 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách po prerokovaní návrhu VZN č. 1/2012 o poskytovaní 
dotácií z rozpočtu obce Slovinky:  
A./ Schvaľuje: 
1./ Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Slovinky. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
B./ Žiada: 
1./ Starostu obce zverejniť Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2012 o poskytovaní dotácií 
z rozpočtu obce Slovinky. 
Hlasovanie – za: 8, proti:0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
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neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 14./ Voľba členov do Rady školy pri ZŠ Slovinky z radov poslancov OZ 
 
Starosta obce pán Michal Pačan informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že na základe 
zákona č. 596/2003 o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, v máji 2012 uplynie funkčné obdobie Rady školy pri ZŠ v Slovinkách. 
Členmi Rady školy alebo školského zariadenia, ktorej zriaďovateľom je obec sú dvaja 
delegovaní zástupcovia zriaďovateľa, z toho je jeden poslanec obecného zastupiteľstva 
a jeden člen je delegovaný zástupca zriaďovateľa. Na základe toho je potrebná nová voľba 
člena Rady z radov poslancov obecného zastupiteľstva.  
 Mgr. Slávka Michňová – sa opýtala prečo sa mení člen rady a prečo iba jeden, ak majú byť 
delegovaní dvaja zástupcovia. 
Starosta obce – odpovedal, že sú nové voľby, tak je predložený aj nový návrh. 
Mgr. Žaneta Chomová – oznámila, že návrh na členku Rady školy pri ZŠ v Slovinkách 
neprijíma.    
Mgr. Slávka Michňová navrhla za členku Rady školy pri ZŠ v Slovinkách Ing. Máriu 
Grisákovú. 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznesením: 
A./ Volí: 
1./ Ing. Máriu Grisákovú za členku Rady školy pri ZŠ Slovinky. 
 
Hlasovanie – za: 5, proti: 0, zdržal sa: 3, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Ing. Mária Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová, Mgr. Slávka Michňová, 
      Viera Mižigárová 
zdržal sa: Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Gabriela Kopnická 
neprítomný: Anna Bučková 
 
Ing. Mária Grisáková podala druhý návrh a za členku Rady školy pri ZŠ v Slovinkách navrhla 
Mgr. Slávku Michňovú.  
 
Hlasovanie – za: 3, proti: 2, zdržal sa: 3, neprítomný: 1 
za: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
proti: Milan Ferenc, Gabriela Kopnická 
zdržal sa: Marek Bencko, Kamila Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová 
neprítomný: Anna Bučková  
Predložený návrh neprešiel. 
 
Gabriela Kopnická podala ďalší návrh a za člena Rady školy pri ZŠ v Slovinkách navrhla 
zástupcu starostu obce pána Milana Ferenca. 
Obecné zastupiteľstvo uznesením: 
A./ Volí:    
2./ Milana Ferenca za člena Rady školy pri ZŠ Slovinky. 
 
Hlasovanie – za: 5, proti: 1, zdržal sa: 2, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová,  
      Gabriela Kopnická 
proti: Mgr. Slávka Michňová 
zdržal sa: Ing. Mária Grisáková, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
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K bodu 15./ Voľba členov do Rady školy pri MŠ Slovinky z radov poslancov OZ 
 
Starosta obce pán Michal Pačan podal obecnému zastupiteľstvu informáciu, že na základe 
zákona č. 596/2003 o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, v máji 2012 uplynie funkčné obdobie Rady školy pri MŠ v Slovinkách. 
Členmi rady školy alebo školského zariadenia, ktorej zriaďovateľom je obec sú dvaja 
delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. Na základe toho je potrebná nová voľba člena rady 
z radov poslancov obecného zastupiteľstva. Poslanci obecného zastupiteľstva podali tieto 
návrhy: 1./ Marek Bencko a 2./ Gabriela Kopnická.       
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznesením: 
A./ Volí: 
1./ Mareka Bencka za člena Rady školy pri MŠ Slovinky. 
 
Hlasovanie – za 7, proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Viera Mižigárová 
zdržal sa: Mgr. Slávka Michňová 
neprítomný: Anna Bučková  
 
2./Gabrielu Kopnickú za členku Rady školy pri MŠ Slovinky. 
 
Hlasovanie – za: 6, proti: 2, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová, 
      Gabriela Kopnická, Viera Mižigárová 
proti: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 16./ Rokovací poriadok komisie pre ochranu verejného záujmu 
 
Podľa zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov sú 
orgánmi obce obecné zastupiteľstvo a starosta obce. Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 
uznesením č. VIII/127/2011 zriadilo komisiu pre ochranu verejného záujmu. Poslankyňa 
Gabriela Kopnická, členka komisie pre ochranu verejného záujmu predložila obecnému 
zastupiteľstvu návrh Rokovacieho poriadku komisie pre ochranu verejného záujmu. Poslanci 
k predloženému návrhu mali tieto pripomienky: 

- Čl.2 Zloženie komisie bod 2. Komisia má troch členov a jedného náhradníka opraviť – 
Komisia má troch členov. 

- Čl.3 Predseda, podpredseda a tajomník komisie vypustiť – tajomník, bod 1. Predsedu 
komisie (ďalej len „predseda“) volí obecné zastupiteľstvo opraviť – volí komisia zo 
svojich radov, bod 2. Predseda doplniť po b) zvoláva zasadnutie komisie, po f) počas 
svojej neprítomnosti poveruje vedením komisie konkrétneho člena komisie 
(podpredsedu) opraviť – počas svojej neprítomnosti písomne poveruje vedením 
komisie konkrétneho člena komisie, doplniť tento článok o bod 4. Preškolenie členov 
komisie zabezpečí obec. 

- Čl.7 Záznam z rokovania komisie bod 1. O priebehu rokovania komisie sa vyhotovuje 
stručný záznam, ktorý obsahuje najmä závery z prerokovania jednotlivých bodov 
vypustiť slovo – stručný.           

Na základe týchto pripomienok sa Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznieslo. 
A./ Schvaľuje: 



 11 

1./ Rokovací poriadok komisie Obecného zastupiteľstva v Slovinkách na ochranu verejného 
záujmu v znení pripomienok. 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
B./ Ukladá: 
1./ Zapracovať pripomienky do Rokovacieho poriadku komisie Obecného zastupiteľstva 
v Slovinkách na ochranu verejného záujmu. 
T: do 16.03.2012 
Z: Gabriela Kopnická, Mgr. Žaneta Chomová 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
C./ Žiada: 
1./ Starostu obce zverejniť Rokovací poriadok komisie Obecného zastupiteľstva v Slovinkách 
na ochranu verejného záujmu. 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 17./ Zásady vybavovania sťažností a petícií 
 
Poslankyňa Gabriela Kopnická predložila obecnému zastupiteľstvu návrh Zásady 
vybavovania sťažností a petícií v podmienkach obce Slovinky. Dňom 1.2.2010 nadobudol 
účinnosť zákon č. 9/2010 Z.z. o sťažnostiach. V tomto zákone došlo k podstatným zmenám 
oproti dovtedy platnému zákonu č. 152/1998 Z.z. o sťažnostiach, preto je potrebné tieto 
zmeny zapracovať do vnútorných noriem obce. Pretože sa jedná o internú normu obce, nie je 
potrebné schvaľovať „Zásady...“ vo forme všeobecne záväzného nariadenia. Ďalej ako 
spracovateľka týchto zásad navrhla, aby boli Zásady vybavovania sťažností spojené aj so 
zásadami vybavovania petícií, keďže ide o podobnú problematiku. Poslanci k predloženému 
návrhu mali tieto pripomienky: 

- Čl. 5 Komisia pre vybavovanie sťažností bod (1) Komisia má 3 členov a náhradníka 
iba z radov poslancov vypustiť spojenie – a náhradníka, bod (2) Ak je podaná 
sťažnosť proti niektorému z členov komisie, nastupuje na jeho miesto náhradník 
doplniť – volený obecným zastupiteľstvom. 

- Čl. 10 Príslušnosť na vybavenie sťažnosti bod (2) po b) pri výkone samosprávnej 
pôsobnosti obce hlavný kontrolór. V prípade, že sťažnosť smeruje na hlavného 
kontrolóra obce je príslušný na vybavenie sťažnosti predseda komisie obecného 
zastupiteľstva  zmeniť – b) pri výkone samosprávnej pôsobnosti obce komisia 
obecného zastupiteľstva pre vybavovanie sťažností, v prípade sťažností na štatutárne 
orgány obce, hlavný kontrolór. V prípade, že sťažnosť smeruje na hlavného kontrolóra 
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obce je príslušný na vybavenie sťažnosti predseda komisie obecného zastupiteľstva 
pre ochranu verejného záujmu.        

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách po prerokovaní tohto návrhu a na základe týchto 
pripomienok sa uznieslo: 
A./ Schvaľuje: 
1./ Zásady vybavovania sťažností a petícií v podmienkach obce Slovinky v znení 
pripomienok. 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
B./ Ukladá: 
1./ Zapracovať pripomienky do Zásad vybavovania sťažností a petícií v podmienkach obce 
Slovinky. 
T: do 16.03.2012 
Z: Gabriela Kopnická, Mgr. Žaneta Chomová 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
C./ Žiada: 
1./ Starostu obce zverejniť Zásady vybavovania sťažností a petícií v podmienkach obce 
Slovinky. 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
K bodu 18./ Rôzne 
 
Gabriela Kopnická na základe uznesenia č. VII/110/2011 /havarijný stav mostu Legy – návrh 
riešenia/ podala informáciu poslancom obecného zastupiteľstva. Oslovila vlastníkov 
dotknutých parciel pod doterajšou prístupovou cestou k mostu Legy za účelom zistenia 
možného odkúpenia parciel obcou. Jedná sa o parcely č. 621, 620/1, 620/3 a časť parcely 
622/1 vedené v KN v registri C a parcela 90620 vedená v registri E v katastrálnom území 
Vyšné Slovinky. Boli zaslané listy so žiadosťou všetkým vlastníkom. Parcela 621 o výmere 
155 m2 vedenej na LV 1286 je vo vlastníctve Urbárskej a pasienkovej spoločnosti Vyšné 
Slovinky. Výbor Urbariátu Vyšné Slovinky na svojom zasadnutí prejednal žiadosť a rozhodol, 
že o odpredaji alebo dlhodobom nájme rozhodne valné zhromaždenie, nakoľko o odpredaj 
tejto parcely požiadal aj člen spoločenstva Jozef Mihalčin. Parcely č. 620/1 o výmere 73 m2 , 
č. 620/3 o výmere 86 m2 a parcela č. 90620 o výmere 825 m2 sú vedené na LV 1059. 
V 1/4 podielu týchto parciel sú neznámi vlastníci a tento podiel spravuje SPF Bratislava. 
Predaj tohto podielu nie je možný zo strany SPF, ale je možné riešiť to dlhodobým 
prenájmom parcely. Ďalším vlastníkom v 1/4 je pani Katarína Mihalčinová – bude súhlasiť 
s odpredajom parcely 90620 po geometrickom zameraní pôvodne plánovanej cesty a mostu. 
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Pani Mária Pačanová, ktorá je vlastníkom podielu v 1/4 súhlasí s odpredajom svojho podielu 
obci Slovinky.  
Vlastníci v podieli 1/32 Jaroslav Pačan, Jozef  Pačan, Ján Pačan a Elena Beňová súhlasia 
s odpredajom podielu a vlastníci Peter Pačan, Anna Uhrinová, Juraj Pačan a Mária Semanová 
nesúhlasia s odpredajom. Cesta v malej časti zasahuje aj do pozemku č. 622/1 cca o výmere 
15 m2 kde vlastníkmi sú pán Jozef Mihalčin a Mária Mihalčinová, ktorí nesúhlasia 
s odpredajom časti parcely. V tejto súvislosti boli oslovení aj obyvatelia časti obce Dorotea, 
ktorých sa výstavba nového mostu a prístupovej cesty alebo rekonštrukcia starého mostu 
najviac týka. Boli zozbierané podpisy 23 občanov, ktorí súhlasia s kompletnou rekonštrukciou 
starého mostu a hlavným dôvodom ich rozhodnutia bola skutočnosť, že výstavba novej 
prístupovej cesty by bola finančne nákladná  a bezdôvodná, ak je prístupová komunikácia už 
vybudovaná. V územnom pláne obce je most Legy zakreslený na mieste, kde sa súčasne 
nachádza. Pri výstavbe nového mostu a novej prístupovej cesty podľa pôvodných plánov cca 
z roku 1980 (rovná cesta od rodinného domu pána Jozefa Mihalčina st. okolo plotu baru Legy 
smerom na koniec záhrady pána Jozefa Pijalu) je potrebná zmena Územného plánu obce. 
Požiadali sme Ing. arch. Lukáša Mihalka o odhad nákladov spojených s presunom cesty 
v časti Legy. Novostavba miestnej komunikácie – 370 m2/100,- € = 37.000,- €. Pre vykonanie 
zmeny Územného plánu obce je potrebné realizovať obstarávanie zadania Územného plánu 
obce, čo je – 1.000,- €. 
Na základe výsledkov obstarávania je vykonané zadanie Územného plánu obce, čo je – 
1.500,- € a strategické posudzovanie vplyvov – 800,- €. Na mieste kde podľa starých plánov 
by mala byť výstavba mostu je potrebné zrealizovať prekládku inžinierskych sietí (plyn, 
voda) cca 80 bm – 16.000,- € a urobiť úpravu koryta – 5.000,- €. Celková čiastka, ktorá by 
navýšila rozpočet na výstavbu novej prístupovej cesty a mostu je 61.300,- €. Nakoľko 
prístupová cesta už je vybudovaná, poslankyňa Gabriela Kopnická doporučila obecnému 
zastupiteľstvu požiadať Obvodný pozemkový úrad v Spišskej Novej Vsi o pomoc pri 
majetkovoprávnom vysporiadaní parciel pod prístupovou cestou k mostu Legy.               
Na základe tohto zistenia a zváženia finančnej situácie obce navrhuje rekonštrukciu starého 
mostu, ktorý je v havarijnom stave.  
Jozef Mihalčin ako vlastník dotknutej parcely pozemku sa zastáva myšlienku vybudovania 
novej prístupovej cesty a nového mostu.   
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách uznesením: 
A./ Žiada: 
1./ Starostu obce o zaslanie žiadosti Urbárskej a pasienkovej spoločnosti Vyšné Slovinky vo 
veci dlhodobého prenájmu pozemku časti parcely č. 463 KN-C. 
T: do 16.03.2012 
Z: Starosta obce 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 
za: Marek Bencko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný: Anna Bučková 
 
Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva dva podnety na odvolanie 
z funkcie predsedníčky Mgr. Slávky Michňovej  v Komisii školstva, kultúry a športu. 
 
Prvý podnet prečítal zástupca starostu obce, citoval. 
„Riaditeľka Základnej školy Slovinky, Mgr. Karolína Stehlíková, dáva podnet poslancom 
Obecného zastupiteľstva v Slovinkách na zváženie zotrvania vo funkcii predsedníčky Mgr. 
Slávky Michňovej v Komisii školstva, kultúry a športu, vzhľadom na to, že sa už takmer rok 
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súdi so Základnou školou Slovinky, čím usiluje o zníženie finančných prostriedkov 
pridelených z rozpočtu obce na školu, čo sa dá hodnotiť ako stret záujmov pri vykonávaní jej 
funkcie, a jednak aj pre zdržanie sa hlasovania pri uhrádzaní faktúry za opravu podlahy 
v telocvični školy, čo by jej ako predsedníčke komisie malo v prvom rade záležať na 
vyhovujúcom stave školy.  
Svojím verbálnym napádaním vedenia školy a sústavným neopodstatneným sťažovaním sa na 
rôznych štátnych inštitúciách na vedenie školy spochybňuje a marí úsilie a jeho snahu 
o vytvorenie a udržanie dobrého mena školy, a bezproblémovej prevádzky školy.  
Preto Vás prosím, aby ste zvážili, či post predsedníčky tejto komisie je vhodne obsadený, či 
by nestálo za zváženie dosadiť tam niekoho kompetentnejšieho, komu by na škole, kultúre 
a športe, a ich rozvoji v obci skutočne záležalo. 
Mgr. Karolína Stehlíková, riaditeľka školy“ 
 
Druhý podnet prečítal starosta obce, citoval.. 
„FK Baník Slovinky žiada pána starostu a obecné zastupiteľstvo, aby predsedníčka komisie 
pre šport pani Michňová bola z tejto funkcie odvolaná. 
Dôvody:  
Už pri nástupe do funkcie predsedníčky nastali s pani Michňovou problémy. Už ako nová 
predsedníčka hneď na samom začiatku nám zamietla za športovo – kultúrneho referenta pre 
občanov Jozefa Hudeca, ktorý sa športu od malička venuje a vlastní aj preukaz športového 
pedagóga, ktorý je povinný ho stále obhajovať na VsFZ. Pani Michňová si zvolila v športe 
svoj postup, o ktorom má nulové znalosti. Narobila problémy rodine Jozefa Hudeca a taktiež 
narobila problémy rodina predsedu FK Pavla Fajtha. To bolo zo strany predsedníčky pani 
Michňovej všetko do dnešného dňa. Odo dňa jej zvolenia nastali predsedovi Pavlovi Fajthovi 
práce naviac, ktoré pred tým vykonával predošlý predseda Jozef Seman. Pani predsedníčka 
nemala a ani nemá žiadny záujem o šport. Počas jej pôsobenia od začiatku sa trénuje na 
odkalisku. Naši najmenší, ktorí sú základom pre šport do budúcna na Slovinkách, už druhú 
zimu nevedia, čo je to telocvičňa. V mrazivých podmienkach je nereálne trénovať vo 
vonkajšom prostredí, a to sa týka aj dorastu, aj dospelých. Tréningy sú obmedzené kvôli 
nedostatku financií. Mládež uvažuje o odchode do iných klubov, kde sú lepšie podmienky na 
trénovanie. Počas celého roka máme množstvo akcií na futbalovom ihrisku, aj klzisku, ktoré 
sa zverejňujú v obecnom rozhlase, lenže pani predsedníčka sa ani jednej nezúčastnila. Taktiež 
množstvo brigád sa urobilo v športovom areáli, ale pani predsedníčka nemá žiadny záujem 
prísť medzi mládež a ju v jej aktivite podporiť a povzbudiť. Môže byť tomu svedkom 
zástupca starostu obce pán Ferenc, ktorý na naše prekvapenie sa zúčastňuje všetkých našich 
športových podujatí, taktiež brigád, ktoré si príde osobne pozrieť a vie aj mládež podporiť, 
pričom nám jeho návšteva v areáli veľmi uľahčuje prácu s mládežou. Mládež je veľmi bystrá 
a vnímavá, ale to si pani Michňová nevie uvedomiť, lebo nikdy asi v športovom krúžku 
nepracovala. Je mi to veľmi ľúto, lebo strašne veľa hodín a námahy sme museli venovať 
mládeži, kým sme to dali do terajšieho stavu a treba už len ďalej pokračovať a postupne 
vylepšovať. Taktiež sme veľa hodín odpracovali v športovom areáli, aby mládež sa mohla tam 
čím viac zdržiavať a venovať sa športu (a nie fetovaním a fajčením po autobusových 
zastávkach). Čaká nás ešte veľa práce v športovom areáli, aby sme ho ešte vylepšili a aby bol 
ešte väčší záujem zo strany mládeže, ale spôsobom, aký si predstavuje pani Michňová, sa to 
nedá. Preto žiadame pána starostu a poslancov, aby pani Michňová bola odvolaná z funkcie 
predsedníčky pre šport. 
V prípade neodvolania pani Michňovej z funkcie a nezlepšenia sa prístupu ku športu a 
výchove športovej mládeže, hrozí klubu rozpad.  
§ 25 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
Povinnosti a oprávnenia poslancov 
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Ods. 1 Poslanec je povinný najmä: 
Písm. d) obhajovať záujmy obce a jej obyvateľov. 
Ods. 7 Poslanec je povinný na požiadanie informovať voličov o svojej činnosti.      
Predseda FK Pavol Fajth 
Tajomník FK Jozef Hudec“  
 
Zástupca starostu obce pán Milan Ferenc podal návrh na odvolanie poslankyne Mgr. Slávky 
Michňovej z funkcie predsedníčky Komisie školstva, kultúry a športu. 
Hlasovanie – za: 4, proti: 3, zdržal sa: 1, neprítomný: 1 
za: Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Mgr. Žaneta Chomová, Gabriela Kopnická 
proti: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
zdržal sa: Marek Bencko 
neprítomný: Anna Bučková 
 
Návrh na odvolanie poslankyne Mgr. Slávky Michňovej z funkcie predsedníčky Komisie 
školstva, kultúry a športu neprešiel.    
                 
K bodu 19./ Diskusia 
 
Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu rokovania. 
 
K bodu 20./ Záver 
 
Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
Začiatok rokovania obecného zastupiteľstva: 15,30 hod. 
Ukončenie rokovania obecného zastupiteľstva: 22,40 hod.   
 
 
 
 
 
Zapísala Viera Lenartová 
 
 
 
 
V Slovinkách, dňa 05.03.2012                                                                       Starosta obce 
                                                                                                                        Michal Pačan 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Marek Bencko 
                                       Kamila Grisáková            

 
 
 
 


